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PROTOKÓŁ NR 40/22 

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARCZEJ,  

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 26.10.2022 R. 

 
 Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00 przy wejściu na plac budowy nowego 

przedszkola przy ul. Osiedlowej w Skórczu. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu  członków 

Komisji Gospodarczej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

W posiedzeniu komisji wzięli również udział: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, 

Grzegorz  Dąbek – kierownik budowy TB.INVEST, osoba wspierająca kierownika budowy, 

Filip Holec oraz Marcin Hałas – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i 

Inwestycji Urzędu Miejskiego w Skórczu. 

Członkowie komisji wzięli udział w wizji lokalnej na budowanym obiekcie nowego 

miejskiego przedszkola. Obecni na komisji zauważyli znaczny postęp robót od poprzedniej 

wizji lokalnej na budowie. Kierownik budowy poinformował o trudnościach związanych z 

dostawą stolarki okiennej na drugą kondygnację przez podwykonawcę oraz o problemach z 

dachem (trudności z zakupem niektórych elementów konstrukcyjnych).  

Po pytaniach zadanych przez radnych i odpowiedziach udzielonych przez kierownika 

budowy i inżyniera wizja lokalna została zakończona.  

Następnie radni udali się do Urzędu Miejskiego w Skórczu, gdzie przeprowadzona 

została dalsza część posiedzenia komisji na temat odbudowy potencjału ludzkiego w Zakładzie 

Gospodarki Miejskiej w Skórczu. 

W pierwszej części Burmistrz Miasta Janusz Kosecki przedstawił po krótce obecną 

sytuację kadrową w zakładzie. Poinformował o zatrudnieniu dodatkowego pracownika 

fizycznego na pełnym etacie oraz przedstawił informację dotyczącą budżetu na rok 2023 w 

zakresie planowanych robót, jakie ZGM miałby wykonywać na zlecenie Gminy Miejskiej 

Skórcz w przyszłym roku. 

Kierownik ZGM Roman Jerkiewicz wskazał możliwe trudności w zagospodarowaniu 

pracowników w okresie zimowym, jednakże przewodniczący komisji Roman Pietrzykowski 

zasugerował, że należałoby w tym czasie planować prace konserwacyjne w postaci malowania 

ławek, pojemników na śmieci oraz rzeczy, które są wystawiane dopiero na wiosnę, jak np. 

kwietniki. Kierownik poinformował również o problemach kadrowych w TBS-ach. Tam, po 

okresie dwóch tygodni, zwolnił się nowozatrudniony pracownik – konserwator.  

Radny Stefan Wiśniewski pytał kiedy nastąpią montaże pozostałych lamp 

doświetlających przejścia dla pieszych, na co Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, 



2 

 

że wykonuje to firma zewnętrzna i jako miasto nie mamy na to żadnego wpływu. Zakład Energa 

poinformował, że wykonawca ma termin na wykonanie zadania do końca roku.  

Przewodniczący Pietrzykowski pytał o stan prac związanych z parkingiem przy 

blokach.  

Burmistrz poinformował, że trwają prace przy pozyskaniu materiałów sypkich (kamień) 

na utwardzenie tego placu. 

W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Roman Pietrzykowski zakończył posiedzenie komisji o godz. 16.20. Protokół 

zawiera 2 ponumerowane strony maszynopisu i 1 załącznik. 

 

             Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

          Roman Pietrzykowski 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 31.10.2022 r.  


